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Akademický senát UK FTVS 

 

 Č.j.: AS-5/2020 

 

Zápis z řádného zasedání ze dne 15. 9. 2020 ve 13.00 hod 

 

Přítomni (bez titulů): viz prezenční listina 

Komora akademických pracovníků (a): Coufalová, Daďová, Heller, Hráský, Jebavý, Kaplan, 

Kokštejn, Musálek, Pavelka, Prokešová, Šťastný, Zahálka 

Studentská komora (s): Brožka, Půlpán, Skrbek, Zdobinský 

Omluveni:  Malá (a), Novotná (a), Harasimová (s), Jarošík (s), Hruša (s) 

Nepřítomni: / 

Hosté: (bez titulů): Kohlíková, Zelenka, Petr, Chrudimský, Hojka 

 

Zasedání zahájil předsedající Kaplan a na základě kontroly prezenční listiny mohl konstatovat, že 

akademický senát je pro toto zasedání usnášeníschopný.  

 

1. Projednání a schválení programu zasedání  

Předseda AS UK FTVS Kaplan seznámil přítomné s programem zasedání. Místopředseda 

Zahálka navrhl předsunout body týkající se dílčích změn vnitřních předpisů. Proti tomuto 

návrhu nebyl vznesen protinávrh. Hlasování o programu zasedání se změnou pořadí bodů: 

(14-1-0) 

Usnesení 01/09/2020: AS UK FTVS schválil program AS UK FTVS pro řádné zasedání dne 

15. 9. 2020. 

 

2. Projednání a schválení zápisu z řádného zasedání dne 16. 6. 2020 

Předseda AS UK FTVS Kaplan uvedl, že návrh zápisu z řádného zasedání dne 16. 6. 2020 byl 

s předstihem zaslán senátorům k pročtení a k případnému připomínkování. Do úterního 

zasedání nebyly podány žádné připomínky, a tudíž nebyly navrženy změny v obsahu zápisu 

ze zasedání. Nikdo z přítomných senátorů nevznesl k zápisu žádnou námitku. 

Hlasování o zápisu z řádného zasedání dne 16. 6. 2020: (14-0-1) 

Usnesení 02/09/2020: AS UK FTVS schválil zápis z řádného zasedání dne 16. 6. 2020. 
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3. Informace ze zasedání předsednictva 

Předseda Kaplan informoval o jednání předsednictva AS UK FTVS. Na jednání dne 7. 9. 

2020 byl připravován program zářijového zasedání AS UK FTVS. Zápis ze zasedání 

předsednictva AS UK FTVS byl zaslán členům AS UK FTVS. AS UK FTVS tichým 

souhlasem přijal zápis ze zasedání předsednictva AS UK FTVS ze dne 7. 9. 2020. 

 

4. Vystoupení vedení fakulty 

Spectabilis paní děkanka informovala, že pravděpodobně dojde ke zrušení imatrikulací. 

Proběhlo jedno disciplinární řízení, další bude projednáváno. Došlo k zatopení některých 

prostor v budově fakulty. Upravují se pracovní náplně řady zaměstnanců. Připravuje se 

vědecká rada, která proběhne 14. 10. 2020. Uskutečnila se schůze garantů studijních 

programů. Je třeba se připravovat na distanční formu výuky, v tomto směru se uskuteční 

semináře. Řeší se a už se i realizovala distanční forma státních závěrečných zkoušek. 

Připravuje se výuka trenérské školy. Studenti musí opět vyplňovat čestné prohlášení o 

nepřítomnosti příznaků onemocnění covid-19. Proběhla jednání ohledně financování 

projektu Progres.  

V následné rozpravě poukázal senátor Půlpán na vhodnost plošného informování především 

studentů prvních ročníků ohledně povinnosti vyplnit čestné prohlášení. Místopředseda 

Kokštejn se dotázal na začátek výuky s ohledem na případné rušení imatrikulací. Senátor 

Heller se dotázal na závodní lékařku. Tajemník UK FTVS Zelenka uvedl, že závodní lékařka 

stále funguje. Proděkan Petr zmínil okolnosti zapisování studentů do studia. Proběhla diskuse 

ohledně zapisování studentů. Místopředseda Zahálka zmínil případ studentky, která je 

v karanténě a nemůže se dostavit na státní závěrečné zkoušky a ani distanční forma u ní není 

možná vzhledem k tomu, že má malé dítě. Dotázal se, zda je možné vypsat náhradní termín 

státní závěrečné zkoušky. Spectabilis paní děkanka odpověděla, že termíny státních 

závěrečných zkoušek schvaluje senát. Proběhla diskuse ohledně překážek ve splnění státních 

závěrečných zkoušek. Proděkan Hojka se vyjádřil ke státní závěrečné zkoušce a souhlasil 

s náhradním termínem. Místopředseda Zahálka se zeptal na opravy prostor využívaných 

soukromým subjektem Střední školou knižní kultury a na učebny a sociální zařízení v bloku 

H, které taktéž využívají. Senátor Skrbek uvedl, že toalety v bloku H jsou vyčleněné pro SŠ 

pouze z důvodu zabránění kontaktu osob střední školy a fakulty, tedy abychom 
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minimalizovali riziko nákazy či karantény většího množství lidí. Proběhla diskuse ohledně 

využívání prostor Střední školou knižní kultury.  

 

5. Projednání Dílčí změny vnitřního předpisu UK – Statutu UK 

Předseda AS UK FTVS Kaplan přiblížil předložený bod programu. Legislativní komise AS 

UK FTVS nemá žádné námitky a nepředkládá žádný pozměňovací návrh.  

Hlasování o Dílčích změnách vnitřního předpisu UK  - Statut UK: (16-0-0) 

 

Usnesení 03/09/2020: AS UK FTVS nemá žádné námitky k návrhu Dílčí změny vnitřního 

předpisu UK  - Statut UK a nepředkládá žádné pozměňovací návrhy. 

 

6. Projednání Dílčí změny vnitřního předpisu UK – Stipendijní řád UK 

Předseda Kaplan přiblížil předložený materiál a informoval o výsledku jednání legislativní 

komise UK FTVS, která nemá žádné námitky a nepředkládá žádný pozměňovací návrh. 

Hlasování o Dílčích změnách vnitřního předpisu UK – Stipendijní řád UK: (16-0-0) 

 

Usnesení 04/09/2020: AS UK FTVS nemá žádné námitky k návrhu Dílčí změna vnitřního 

předpisu UK – Stipendijní řád UK a nepředkládá žádný pozměňovací návrh. 

 

7. Přehled čerpání finančních zdrojů UK FTVS k 30. 6. 2020, tj. za první pololetí roku 

2020 

Předseda Kaplan požádal tajemníka UK FTVS o přiblížení tohoto bodu programu. Tajemník 

Zelenka informoval o čerpání finančních zdrojů, předložený materiál byl senátorům rozeslán. 

Uvedl, že je pokles v doplňkové činnosti a CŽV, kde se budeme pohybovat ve ztrátě oproti 

minulému roku kolem 10 mil. Kč. AS UK FTVS byl seznámen s přehledem čerpání a přijal 

ho s tichým souhlasem. 

 

8. Aktuální situace sportovního Kampusu Veleslavín v roce 2020 

Spectabilis paní děkanka uvedla, že senátoři byli seznámeni s korespondencí mezi fakultou a 

J.M. panem rektorem. Tajemník Zelenka uvedl, že sportovní kampus Veleslavín je primárně 

cílen a koncipován pro potřeby výuky FTVS. Takto to bylo schváleno MŠMT a podle toho je 

i postupováno v plánování. Informoval, že přišel dotaz od pana rektora na využití kampusu 

sportovními svazy. Proběhla korespondence mezi fakultou a panem rektorem ohledně 
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zaměření kampusu a využitím kampusu svazy. Máme podepsané memorandum, kde je 

specifikováno zaměření koncipování kampusu Veleslavín. Senátor Půlpán poděkoval za 

vysvětlení a objasnění situace kolem kampusu. Tajemník Zelenka uvedl, že jsme připraveni 

správnost postupu fakulty doložit. Proděkan Petr zmínil, že toto dokazují i zmíněné dopisy 

mezi fakultou a panem rektorem. Senátor Půlpán se zeptal na spolupráci se svazem 

handicapovaných sportovců. Tajemník uvedl, že proběhla schůzka s 20 paralympioniky, byla 

s nimi procházená jednotlivá sportoviště a diskutována a upravována dle jejich požadavků. 

Místopředseda Zahálka se vyjádřil, že nikdo nezpochybňuje stavbu našeho kampusu. Uvedl, 

že kampus Veleslavín je stále v plánu výstaveb. Spectabilis paní děkanka přiblížila poslední 

dopis pana rektora, kde je přímo uvedeno, že v případě nepřistoupení fakulty na požadavky 

dojde k vyřazení kampusu z plánů a budou i vyvozeny personální změny. Místopředseda 

Zahálka se dotázal, co je tedy požadováno po AS UK FTVS. Tajemník uvedl, že vedení 

fakulty by chtělo požádat senát o vyjádření, zda stojí za postupem vedení fakulty v přípravě 

realizace kampusu Veleslavín a souhlasí s ním. Senátor Skrbek reagoval na slova 

místopředsedy Zahálky a uvedl, že fakulta dělá vše pro to, aby se realizace kampusu co 

nejvíce urychlila, bohužel ale jsou tyto snahy ze strany rektorátu velmi brzděny. Uvedl, že 

z vyjádření pana rektora je jasné, že požaduje spolupráci se sportovními svazy. Tajemník 

Zelenka na to reagoval, že požadavek souhlasu svazů s plánovanými sportovišti fakulta 

splnila, souhlasy má, což i doložila. Zmínil, že to co nyní požaduje pan rektor je irelevantní 

k současnému stupni rozpracovanosti, kdy se zatím řeší územní rozhodnutí. Senátor Skrbek 

uvedl, že fakulta se svazy spolupracuje již delší dobu a tudíž byla schopna písemně doložit 

souhlasy svazů do jednoho týdně. Místopředseda Zahálka uvedl, že pan rektor sám nemůže 

projekt vyřadit z plánu. Vyjádřil se, že oceňuje práci fakulty v přípravě kampusu Veleslavín 

a podporuje ji. AS UK FTVS vyslechl informaci o aktuální situaci výstavby sportovního 

kampusu Veleslavín v roce 2020 a vyjadřuje podporu vedení UK FTVS v dosavadním 

způsobu realizace. 

Hlasování o usnesení 05/09/2020: (16-0-0) 

 

Usnesení 05/09/2020: AS UK FTVS oceňuje dosavadní práci v přípravě výstavby 

sportovního kampusu Veleslavín a vyjadřuje plnou podporu vedení UK FTVS v dosavadním 

způsobu realizace. 

 

 

9. Hodnocení Dne idejí v rámci přípravy Strategického záměru UK FTVS 
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Proděkan Petr přiblížil hodnocení Dne idejí, materiál byl senátorům rozeslán. Uvedl, že 

pracovištím byly zaslány jednotlivé body, ke kterým by se měli vedoucí pracovišť vyjádřit. 

Dva vedoucí pracovišť se Dne idejí nezúčastnili, ale jejich prezentace se uskuteční. Uvedl, že 

žádné pracoviště nemůže přehlížet tvůrčí badatelskou činnost. Zmínil problematiku 

zveřejňování dat. Plánují se změny v doktorském studiu a to jak ve finančním ohodnocení, 

tak také v zapojení doktorandů na pracovišti. Podotkl, že celá řada vedoucích se ve svých 

výstupech příliš na budoucnost pracoviště nezaměřovala, což ale bylo hlavním cílem. 

Senátor Zahálka se dotázal, proč ty zbývající prezentace nebyly představeny na schůzce 

VKC, aby si to mohli vyslechnout i ostatní. Proděkan Petr uvedl, že by to mohlo být 

zveřejněno i touto formou. 

 

10. Volby do AS UK 

Předseda Kaplan informoval o ukončení stávajícího zastoupení fakulty v AS UK, které končí 

31. 1. 2021. Termín voleb do AS UK je navržen na 18. – 20. 11. 2020. Místo konání voleb 

bude pro akademické pracovníky zasedací místnost H116, pro studenty vestibul u vstupu do 

hlavní budovy. 

Hlasování o termínu a místu voleb do AS UK: (16-0-0) 

 

Usnesení 06/06/2020: AS UK FTVS stanovil termín voleb do AS UK od 18. do 20. 11.  

2021 i místo konání voleb. 

 

Byla navržena dílčí volební komise ve složení dr. Pavel Hráský, doc. Michal Šteffl, dr. Ivana 

Kinkorová, za studenty Bc. Veronika Krause a Mgr. Petr Miřátský. 

Hlasování o složení dílčí volební komise: (16-0-0) 

 

Usnesení 07/06/2020: AS UK FTVS schválil dílčí volební komisi pro volby do AS UK ve 

složení dr. Pavel Hráský, doc. Michal Šteffl, dr. Ivana Kinkorová, za studenty Bc. Veronika 

Krause a Mgr. Petr Miřátský. 

 

11. Různé 

Předseda Kaplan uvedl, že v rámci jednání legislativní komise AS UK FTVS byla 

projednána dvě opatření týkající se pracovních náplní. Tajemník Zelenka uvedl, že toto 

konzultoval s právnickou kanceláří. V opatření je rozdělení pracovníků na akademické, 
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vědecké a ostatní pracovníky. Proběhla diskuse ohledně rozdělení pracovníků. 

Místopředseda Kokštejn se zeptal, zda zaměstnanec zařazený mezi ostatní pracovníky může 

mít v pracovní náplni uvedeno, že vede závěrečné práce. Tajemník odpověděl, že toto 

samozřejmě vedoucí pracoviště může do pracovní náplně daného pracovníka uvést. Proběhla 

diskuse ohledně pracovních náplní.  

 

Předsedající Kaplan poděkoval senátorům za jejich aktivní účast na zasedání a oznámil 

termín příštího zasedání AS UK FTVS, které se bude konat dne 20. 10. 2020 od 13 hod. 

Následně zasedání ukončil.  

 

  

 Za AS UK FTVS 

 předseda PhDr. Aleš Kaplan, Ph.D., MBA 

 

Zapsala: PhDr. Klára Coufalová, Ph.D., tajemnice AS UK FTVS 

 

Na vědomí: doc. MUDr. Eva Kohlíková, CSc., děkanka UK FTVS 

 Ing. Radim Zelenka, Ph.D., tajemník UK FTVS 

           doc. PhDr. Miroslav Petr, Ph.D., proděkan UK FTVS 

           Mgr. Vladimír Hojka, Ph.D. 

 

  

 


